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Det Energipolitiske Udvalg har i brev af 26. maj 2005 stillet mig følgende 
spørgsmål 6, som jeg hermed skal besvare.

Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 6:

”Vil der være mulighed for at udnytte perioden frem til børsnoteringen af 
DONG til at overføre viden til den nye fond og enhed?”

Svar:

I hvilket omfang der vil være behov for eventuel overførsel af viden fra 
DONG til den nye statslige enhed vil afhænge af karakteren og omfanget af 
den viden og erfaring, personalet i enheden konkret vil besidde. Hvis det 
vil være hensigtsmæssigt med en vis form for overførsel af viden, vil enhe-
den og DONG have mulighed for at indgå et samarbejde herom.

Herudover har enheden mulighed for at trække på den eksisterende statsli-
ge viden i Energistyrelsen og i GEUS.

Med venlig hilsen

Flemming Hansen
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